
P r o t o k ó ł Nr XLV/2023
z sesji Rady Gminy Skoroszyce
z dnia 30.06.2023 r.

W dniu 30.06.2023 r w  Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Sesja Rady 
Gminy.

Na sesji obecnych było 14 radnych
Nieobecni:  Radny Klimas
Ponadto obecni byli:
Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pani Skarbnik –Agnieszka Kaczmarczyk, Z-ca Wójta – Bernard 
Rudkowski, Mecenas Bogusław Dziadkiewicz
Kierownik GZEASiP, Kierownik GOPS , Panie Dyrektor ZSP w Chróścinie, Z-cy Dyrektora w 
Sidzinie i Chróścinie

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych,  
otworzył obrady, przypomniał zebranym, że jest to sesja absolutoryjna.

Odczytał porządek obrad

1.Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji .

3. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji.

4. Przyjęcie raportu o stanie Gminy Skoroszyce za rok 2022.

5. Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Skoroszyce.

6. Procedowanie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Skoroszyce absolutorium.
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok;
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu
gminy;
c) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego gminy;
d) przedstawienie opinii komisji rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy;
przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta;
e) przedstawienie opinii regionalnej izby obrachunkowej w sprawie wniosku komisji rewizyjnej w
sprawie absolutorium dla Wójta;
f) głosowanie nad uchwałą w sprawie absolutorium dla Wójta;

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

9.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych
celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020

10.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczegól-
nych  celów operacyjnych Strategii  Rozwoju  Społecznego  Obszaru  Funkcjonalnego  Partnerstwo
Nyskie 2020



11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczegól-
nych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Ny-
skie 2020

12.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczegól-
nych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020

13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu in-
terdyscyplinarnego

14.Przyjęcie "Raportu Wójta z realizacji w 2022 roku Gminnego programu profilaktyki i rozwiązy-
wania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2022 r".

15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/352/2023 zmieniającej uchwałę nr XXV/
217/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia
umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Skoroszyce

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i dzierżawy na okres
kolejnych 3 lat

17. Wolne wnioski i zapytania.

18. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.

19.Informacje i komunikaty Przewodniczącego RG.

20. Zakończenie posiedzenia.

Ad.2 Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu  z poprzedniej sesji 
bez odczytywania.
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych  przy nieobecności Radnego Klimasa ,

14  radnych głosowało za przyjęciem protokołu z sesji z 12.05.2023 r. bez  odczytywania.

Ad.3
Sprawozdanie Wójta Gminy maj – czerwiec 2023 r.

P. Przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo Sołtysi, Pracownicy samorządowi, przedstawiam 
Państwu sprawozdanie Wójta Gm. w czasie od ostatniej sesji, czyli od 12 maja 2023 r. do dziś, czyli
30 czerwca 2023 r.

13 maja

Powiatowe Święto Stażaków OSP

Druhowie strażacy odznaczeni:

Złoty Znak Związku:

Zdzisław Setla OSP Sidzina



Za Zasługi dla Pożarnictwa

Medal brązowy:

Mateusz Doskocz OSP St. Grodków

Mateusz Wolny OSP Sidzina

Bartłomiej Szymański

Paweł Abram OSP Skoroszyce

Damian Ojak OSP Czarnolas

Srebrny medal:

Rafał Tusz OSP Czarnolas

Dawid Surowiecki OSP Skoroszyce

Paweł Czajkowski OSP St. Grodków

Paweł Surowiecki OSP Skoroszyce

Krzysztof Miszkiewicz OSP Czarnolas

Złoty medal:

Piotr Sendra OSP St. Grodków

Józef Dereń OSP St Grodków

Mateusz Guła OSP Sidzina

15 maja

 Świetlica w Giełczycach spotkanie z pracownikami Opol. Woj. Konserw Zabytków w spra-
wie wyburzenia budynku. Niestety, w ostatnich dniach czerwca otrzymałam pismo od 
WOKZ, że nie mamy zgody na rozbiórkę świetlicy

 Najlepsza Inicjatywa Sołecka – nagrodzeni 1. miejsce w kraju Ciepielowice, Gm. Dąbrowa 
– gratulacje

16 maja

 Dzień Strażaka w PSP.
 Zebranie z KGW z terenu Gm. Skoroszyce w spr org Dni Góralskich

18 maja

Obrady Komisji Rewizyjnej

21 maj

„Od pszczół do róż”- Jarmark św. Rity, dziękuję za nasze stoisko P. Dyr. GOK M. Tarczyńskiej i 
Justynie Zbroi, góralom z Sidziny (U. Fornalik, R. Kraska, Cz. Pierzga)

23 maja



Uczestniczyłam w sesji RP, przyjęcie Raportu o stanie powiatu i udzielenie absolutorium 
Zarządowi.

24 maja

Gala konkursu ‘Bezpiecznie na wsi” – XIII Ogólnopolski Konkurs w NDK. Nasze uczennice z ZS-
P w Chróścinie:

Milena Motyka kl VIII- 1. miejsce

Hanna Słaboń kl. V – 2. miejsce

Maja Kręcichwost – wyróżnienie’

25 maja

Uczestniczyłam w walnym zebraniu Stowarzyszenia Euroregion Pradziad

26 maja

 W Chróścinie uczestniczyłam w uroczystości z okazji Dnia Matki dziękuję sołtysowi za za-
proszenie.

 Udzieliłam wywiadu w radiu ONY Nysa o działaniach inwestycyjnych w gminie, zapraszam
do odsłuchania na fb Wójta Gm.

27 maja

 Powiatowe Zawody Strażackie w Otmuchowie. Gm. Skoroszyce reprezentowali strażacy z 
Chróściny. Zajęli 6. miejsce.

 Dzień Dziecka w Brzezinach i w Skoroszycach. Dziękuję pięknie za zaproszenie, niestety 
nie da się być w tym samym czasie w kilku miejscach.

30.05.23 r.

 Podpisanie umowy z FUNAM na modernizację ciągu technologicznego uzdatniającego 
wodę, kwota brutto 3 813 000 zł.

 Podpisanie umowy z konsorcjum firm Orange Polska SA i Pronal Smart  Metering 24 spół-
ka z oo na wymianę wodomierzy, kwota 1 472 288 zł.

 Podpisanie umowy z firmą K. Podpora na montaż hydrantów na kwotę: 921 712,00 zł
31 maja

Zarząd Gm. Związku OSP RP w związku z FFG i Gm. ZS-P.

2 czerwca

 Posiedzenie Subregionu Południowego – alokacja środków finansowych.
 Dzień Dziecka na Os. Zacisze.

3 czerwca

Gm. Dzień Dziecka w Czarnolesie, w St. Grodkowie i w Sidzinie.

4 czerwca

Dzień Dziecka na wyrobisku żwirowym w Brzezinach przy współpracy Wójta z Kołem 
Wędkarskim w Sidzinie.

6 czerwca

Spotkanie z Sołtsem, Radnym i KGW z Makowic- orgnizacja Dożynek Gminnych dn. 26 sierpnia

10-11 czerwca



6. Festiwal Folkloru Góralskiego. Dziękuję wszystkim za zaangażowanie.

Kiedy my świętowaliśmy po góralsku nasze drużyny dziewcząt i chłopców w Elblagu na 
igrzyskach ogólnopolskich w unihokeju zdobywały laury – 4. miejscy dziewczynki, 8. miejsce 
chłopcy – ogromny sukces uczniów, trenera, dyrekcji, gminy.

12.06.23 r.

Stowarzyszenie Góral Sidzina pozyskało środki finansowe na mural w ramach projektu Wieś 
Malowana.

14.06 23 r.

Spotkanie z projektantem dr Brat. Broni, Kolejowej.

15.06.23 r.

W Prudniku uczestniczyłam w oficjalnym odsłonięciu dwóch tablic upamiętniających Katastrofę 
Smoleńską i Zbrodnię Katyńską.

16.06.23 r.

25 lat Pow. Nyskiego.

17.06.23 r.

Walne Zebranie Plonu Skoroszyce

19.06.23 r.

Spotkanie samorządowców z woj. opolskiego z Zarządem Związku Polskich Samorządów.

20.06.23 r.

Uhonorowałam najlepszych absolwentów w r. szk. 2022/23

       



UCZNIOWIE NAGRODZENI 
     NAGRODĄ WÓJTA GMINY SKOROSZYCE

W ROKU SZKOLNYM 2022/2023

LP IMIĘ NAZWI-
SKO

ŚREDNIA OCEN KWOTA (ZŁ) KATEGORIA

1. LENA FORNA-
LIK

5,71
wzorowa ocena
z zachowania

500,00 Najlepszy Absolwent
Szkoły Podstawowej 
w Sidzinie
PRIMUS INTER 
PARES  Gminy Sko-
roszyce

2. HANNA KRAUS 5,55
wzorowa ocena
z zachowania

300,00 Najlepszy Absolwent
Szkoły Podstawowej 
w Skoroszycach

3. VANESSA SY-
POSZ

5,50
wzorowa ocena
z zachowania

300,00 Najlepszy Absolwent
Szkoły Podstawowej 
w Chróścinie

4. MAŁGORZATA
MIKA

5,33
wzorowa ocena
z zachowania

200,00 Najlepszy Sportowiec
Szkoły Podstawowej 
w Sidzinie

5 MAGDALENA
POŁEDNIK

4,10
wzorowa ocena
z zachowania

200,00 Najlepszy Sportowiec
Szkoły Podstawowej 
w Skoroszycach

6 RAFAŁ
MAJCHRZYK

4,78
wzorowa ocena
z zachowania

200,00 Najlepszy Sportowiec
Szkoły Podstawowej 
w Chróścinie

W roku szk. 2022/23 Wójt Gm. ufundował 94 stypendia naukowe i 103 stypendia w sporcie 
na łączną kwotę 25 355 zł. Gratuluję uczniom sukcesów, rodzicom i nauczycielom zdolnych
dzieci.

21.06.23 r.

 Zebranie Subregionu Południowego
 Kolejne spotkanie z mieszkańcami Sidziny pracowników GDDKiA + pracowników biura 

projektowego dot. budowy obwodnicy.

22.06.23 r.



Obrady 3 komisji stałych.

23.06.23 r.

 Zakończenie roku szk. 2022/23. Dziękuję za współpracę dyrektorom, nauczycielom, rodzi-
com, dzieciom, życząc bezpiecznych, udanych wakacji. W związku z rezygnacją z pełnienia
obowiązków dyr. szkoły w Skoroszycach, ogłoszony został konkurs na dyr. szkoły. Nikt nie 
przystąpił do tego konkursu.

 przekazanie terenu przy świetlicy w m. Pniewie dla wykonania zadaszenia przy wejściu do 
budynku świetlicy, wykonawca Błażej Duda, termin wyk. 30 czerwca 2023 r., kwota brutto 
10 000 zł.

24.06.23 r.

Gm. Zawody Sport-Pożarnicze w Skoroszycach, miejsca na fb gminy

27.06.23 r.

Walne Zebranie Przedstawicieli Banku Spółdzielczego w Otmuchowie.

29.06.23 r.

Podpisanie umowy z firmą Rocon na budowę ul. Działkowej i Chabrowej, kwota brutto 5 215 000 
zł.

W przygotowaniu kolejny nr naszego biuletynu informacyjnego o inwestycjach i wydarzeniach 
kulturalnych w mijającym kwartale.

Dziękuję za współpracę w minionym czasokresie.

Pozdrawiam-

Wójt Gm. Skoroszyce

Barbara Dybczak

 

Po przedstawieniu sprawozdania przez p. Wójt  głos zabrał Przewodniczący RG, podziękował 
strażakom i przeszedł do pkt 4 porządku obrad.

Ad 4. Dyskusja nad Raportem o stanie Gminy.

Przewodniczący RG przypomniał, że Raport omawiany był na  czerwcowej Komisji Wspólnej 
Rady Gminy Skoroszyce, nie było dodatkowych pytań ani potrzeby dalszej dyskusji na ten temat.

Ad.5 Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Skoroszyce.

Przewodniczący RG odczytał uchwałę w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy 
Skoroszyce, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa



Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta 
Gminy Skoroszyce  została przyjęta.

Ad.6  Procedowanie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Skoroszyce absolutorium.

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok;

Przewodniczący RG poprosił P. Wójt o ocenę roku 2022.
P. Wójt oznajmiła, że Gmina Skoroszyce działa jak trzeba,
inwestuje w drogi, budowę przedszkola, zintensyfikowane są działania związane z modernizacją 
stacji uzdatniania wody, planowana jest termomodernizacja ZSP w Skoroszycach.
Podsumowując, gmina jest w bardzo dobrym stanie – nie jest zadłużona. Nieprzerwanie, jedna po 
drugiej, wykonywane są inwestycje drogowe, tego mieszkańcy oczekują najbardziej. Systematycz-
nie wykonujemy kolejne dokumentacje dróg, co daje nam gotowość do aplikowania w kolejnych 
naborach o dofinansowanie przebudowy dróg. Odnosimy sukcesy, otrzymując sukcesywnie dotacje,
bo działamy i jesteśmy w tych działaniach aktywni. P. Wójt dodała, że kwota finansowa w przeli-
czeniu na 1 mieszkańca Gminy ciągle wzrasta, co przedstawione jest w Raporcie o stanie gminy.
Przewodniczący RG poprosił o pytania do P. Wójt.
Nie było pytań.

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu
gminy;

Następnie Przewodniczący RG oznajmił, że sprawozdanie finansowe sprawdza RIO, analizowała je
również Komisja Rewizyjna, zadanie  to wykonano dobrze.
Przewodniczący RG odczytał  uchwałę RIO w sprawie opinii o sprawozdaniu

c) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego gminy;

Przewodniczący RG oznajmił, że temat mienia komunalnego ukazany jest w sprawozdaniu, był 
analizowany na Komisji Rewizyjnej i przedstawiany na Komisji Wspólnej RG, poprosił o pytania. 
Nie było pytań.

d) przedstawienie opinii komisji rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy;
przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta;



Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Radna Czesława Gmyr. Poinformowała zebra-
nych, że Komisja miała do wglądu dokumenty finansowe, które zostały przez nią przeanalizowane 
dogłębnie, po czym zostały pozytywnie zaopiniowane. Przewodnicząca  odczytała uchwałę Komisji
Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium .

e) przedstawienie opinii regionalnej izby obrachunkowej w sprawie wniosku komisji rewizyjnej w
sprawie absolutorium dla Wójta;

Następnie Przewodniczący RG odczytał opinię RIO nt. opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w 
sprawie absolutorium za 2022 rok., zakomunikował, że został on zaopiniowany pozytywnie.
Przed głosowaniem Przewodniczący RG udzielił głosu Przewodniczącym Komisji Stałych;
Przewodnicząca Komisji Budżetowej poinformowała, że Komisja Budżetowa opiniuje pozytywnie 
działania związane z finansami Gminy.
Przewodnicząca Komisja Oświaty i Sportu oznajmiła, że członkowie tej Komisji udzielają absoluto-
rium dla Wójta.
Przewodniczący Komisji Rolnej również poinformował o udzieleniu absolutorium dla Wójta.
Radni podsumowali rok 2022  jako trudny, ze względu na inflację, niestabilność rynkową i inne 
czynniki.

f) głosowanie nad uchwałą w sprawie absolutorium dla Wójta;

Następnie Przewodniczący RG przeszedł do odczytania uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta

Zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta 
Gminy Skoroszyce za 2022 r.  została przyjęta

P. Wójt otrzymała gratulacje od Przewodniczącego RG i radnych i podziękowała za dobrą 
współpracę.
Przewodniczący RG ogłosił przerwę.



Po przerwie Przewodniczący RG poprosił aby zmiany w budżecie omówić na końcu, z powodu 
konieczności wprowadzenia dodatkowych zmian.
Zaproponował pominięcie pkt.7 i 8 porządku obrad i przejście do pkt 9.

Ad. 9 .Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 
poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 
2020
Sprawę na komisji referował Z-ca Wójta, przewodniczący Rg poprosił o pytanie. Nie było 
dodatkowych pytań, więc przeszedł do odczytania uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 
monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru 
funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 została przyjęta

Ad.10 .Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 
poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcjonalnego 
Partnerstwo Nyskie 2020

Uchwała również omówiona na Komisji Wspólnej.

 Przewodniczący RG przeszedł do odczytania uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X



8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 
monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego 
Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 została przyjęta.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 
poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego 
Partnerstwo Nyskie 2020.

 Przewodniczący RG przeszedł do odczytania uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 
monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 została przyjęta.

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 
poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo 
Nyskie 2020
 
Przewodniczący RG przeszedł do odczytania uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się



1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 
monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru 
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020  została przyjęta.

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego

Przewodniczący RG przypomniał, że na Komisji Wspólnej p. Kierownik GOPS omówiła  na czym 
polegała zmiana w uchwale następnie odczytał uchwałę i zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i 
odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego została przyjęta.

Ad.14 .Przyjęcie "Raportu Wójta z realizacji w 2022 roku Gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2022 r".



Przewodniczący RG zaprosił radnych do dyskusji nad Raportem. Nie było potrzeby dyskusji więc 
Przewodniczący RG zaproponował głosowanie za przyjęciem raportu

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” Raport został przyjęty.

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/352/2023 zmieniającej uchwałę nr 
XXV/217/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Skoroszyce

Przewodniczący RG przypomniał , że uchwała umożliwi rozszerzenie terenu działalności grupy 
Kryptonim T4. Możliwość dzierżawienia go bez przetargu.  

Przewodniczący RG przeszedł do odczytania uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X



Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XLII/352/2023 
zmieniającej uchwałę nr XXV/217/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Gminy Skoroszyce została przyjęta.

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i dzierżawy na 
okres kolejnych 3 lat.

Uchwała podejmowana jest regularnie.
Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem uchwały

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych przy nieobecności radnego Klimasa

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr  nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   X
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za”  uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
najmu i dzierżawy na okres kolejnych 3 lat została przyjęta.

Ad 17, 18
Wolne wnioski i zapytania. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.

Radni dyskutowali na temat wydarzeń w Gminie, między innymi o poborze wody.

Radny Srebniak pytał o harmonogram wymiany opraw lamp na ledowe.
Pani Wójt wyjaśniła, że otrzymała wiadomość sms ze strony Taurona, że wymiana zaczyna się od 
Makowic i Chróściny.

Przewodniczący RG zapytał czy ruszyła współpraca z Urzędem Marszałkowskim w sprawie sygna-
lizacji świetlnej w Skoroszycach.
Pani Wójt odpowiedziała, że postara się dowiedzieć kiedy nastąpi instalacja sygnalizacji.

Przewodniczący RG zapytał czy będą czyszczone rzeki na terenie gminy.
P. Wójt poinformowała, ze odpowiedź ze strony Wód Polskich była negatywna.

Następnie Przewodniczący RG zarządził przerwę do momentu aż P. Skarbnik będzie gotowa z  
uchwałą.



Po wznowieniu obrad Przewodniczący RG zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 8a , 
który wprowadzał kolejną uchwałę dotyczącą zmian w budżecie.
Zaproponował głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych przy nieobecności radnego Klimasa i radnej Rogalińskiej

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr                     nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   nieobecna
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

13 radnych głosowało za rozszerzeniem porządku obrad o pkt 8a.

Ad 7 Przewodniczący RG oddał głos p. Skarbnik, która wyjaśniła, że  zmiany omówione były na 
komisji dodatkową zmianą jest wprowadzenie 90 tys. na dokumentację na termomodernizację 
szkoły w Skoroszycach.
Przewodniczący RG odczytał uchwałę, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych przy nieobecności radnego Klimasa i radnej Rogalińskiej

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr                     nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   nieobecna
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za”  uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 
rok została przyjęta.



Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.
Przewodniczący RG oznajmił, że WPF połączony jest ze zmianami w uchwale budżetowej, 
następnie odczytał uchwałę i zarządził głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych przy nieobecności radnego Klimasa i radnej Rogalińskiej

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr                     nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   nieobecna
13. Rzepka Marcin        X
14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za”  uchwała w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej została przyjęta.

Ad 8a Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.

Przewodniczący RG udzielił głosu p. Skarbnik, która wyjaśniła, że  termin wydatków 
niewygasających upływa dzisiaj, w związku z tym trzeba uregulować zmianę w budżecie dlatego 
też jest kolejna uchwała dot. tych zmian, jest to działanie techniczne.

Następnie Przewodniczący RG odczytał uchwałę, po czym zaproponował głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych przy nieobecności radnego Klimasa i radnej Rogalińskiej

Lp. Nazwisko i imię     Za   Przeciw  Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk    X
2. Fornalik Urszula         X
3. Kalisz Anna                X
4. Borelowska Violetta   X
5. Gawlas Katarzyna      X
6. Gmyr Czesława          X
7. Jakisz Jan                   X
8. Juśkiewicz Aurelia     X
9. Kapinos Marcin          X
10. Klimas Piotr                     nieobecny
11. Kraska Rafał            X
12. Rogalińska Janina   nieobecna
13. Rzepka Marcin        X



14. Srebniak Jan            X
15. Winnik Kazimierz   X

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za”  uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 
rok została przyjęta.

Ad.19, 20 Przewodniczący RG życzy zebranym udanych wakacji, poinformował o rajdzie rowerami
trasą Św. Jakuba z Mroczkowej do Pniew, po czym zakończył obrady.

Sporządziła : Renata Czeropska


